
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł NR VII/15

z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Augustowie,

które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Augustowie, ul. 3 Maja 60

w dniu 26 marca 2015 r.

W obradach sesji wzięło udział 20 radnych – lista obecności w załączeniu. /zał. nr 1/

Ponadto w obradach udział wzięli:

- pracownicy Urzędu Miejskiego,

- kierownicy jednostek organizacyjnych miasta,

- goście,

- mieszkańcy,

- dziennikarze.

Obrady rozpoczęto o godzinie 16.07

i zakończono o 20.17

Proponowany porządek obrad :

1. Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Złożenie sprawozdania przez Burmistrza Miasta.

4. Interpelacje radnych.

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

a) utworzenia odrębnych obwodów głosowania;

b) zmian budżetu miasta na 2015 rok;

c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2015-2023;

d) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Augustowskiego;

e) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Augustowskiego;

f) przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego „Lipowiec I”;

g) przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego „Wypusty II”;

h) ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej podziału;

i) ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury
technicznej;

j) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania;

k) uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Augustowa 
w 2015 roku;

l) zmieniająca uchwałę w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, 
a powstają odpady komunalne;

ł) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki 
letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych jedynie 
przez część roku;

m) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi;

n) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości;

o) odmowy uchylenia przepisów uchwały nr XXVI/206/13 Rady 
Miejskiej w Augustowie z dnia 29 maja 2013 r. w sprawie ustalenia 
Strefy Płatnego Parkowania w Augustowie oraz wysokości stawek 
opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach 
publicznych w Strefie Płatnego Parkowania i sposobu ich pobierania;

p) zmieniająca uchwałę nr XXVI/206/13 Rady Miejskiej w Augustowie 
z dnia 29 maja 2013 r. w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania 
w Augustowie oraz wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów 
samochodowych na drogach publicznych w Strefie Płatnego Parkowania 
i sposobu ich pobierania;

Protokół nr VII/15 z obrad VII sesji RM z dnia 26 marca 2015 r.



r) pozbawienia odcinka drogi gminnej kategorii drogi gminnej;

s) podwyższenia kapitału zakładowego Wodociągów i Kanalizacji 
Miejskich Spółka z o.o. w Augustowie;

t) określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację 
zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny wynikającego z ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny 
i systemie pieczy zastępczej za rok 2014, realizacji Gminnego Programu Wspierania Miasta Augustowa na lata 2014-2016 oraz potrzeby związane z
realizacjązadania w gminie Miasto Augustów.

7. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej na 2015 rok.

8. Odpowiedzi na interpelacje.

9. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji RM z 24.02.2015 r.

10.Zapytania i wolne wnioski.

11.Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1

Obrady VII sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził, że zgodnie z listą
obecności na sali znajduje się 20 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. Powitał: Pana Wojciecha Walulika – Burmistrza Miasta, Pana Mirosława
Karolczuka – Zastępcę Burmistrza Miasta Augustowa, Państwa Radnych, kierowników miejskich jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Miejskiego,
dziennikarzy i gości.

Ad. pkt 2

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad. Poinformował, że Pan Burmistrz zgłosił wniosek,
aby do porządku obrad wprowadzić punkt dotyczący rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr V/29/07 roku w sprawie poboru opłaty skarbowej w
drodze inkasa. Pan Przewodniczący poprosił Panią Monikę Podziewską – Skarbnika Miasta o kilka słów wyjaśnienia, jeżeli chodzi o projekt uchwały w ww.
sprawie.

Pani Monika Podziewska – Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby projekt uchwały w ww. sprawie wprowadzić w pkt 5u. Pan Przewodniczący
poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 5u projektu uchwały w ww. sprawie. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W
wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania wniosek w ww. sprawie został przyjęty jednogłośnie 20 głosami.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby wnieść uwagi bądź propozycje do
zaproponowanego porządku obrad?

Uwag nie zgłoszono i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zaproponowany porządek obrad wraz ze
zmianą. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania porządek obrad wraz ze zmianą został przyjęty jednogłośnie 20 głosami.

Ad. pkt 3

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu Panu Wojciechowi Walulikowi – Burmistrzowi Miasta 
z prośbą o złożenie sprawozdania ze swojej działalności.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta Augustowa złożył sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej sesji, tj. od 25 lutego 2015 r. do 17 marca 2015
r.

Ad. pkt 4

Interpelacje radnych

Pani Radna Małgorzata Grygo zapytała, na jakim etapie znajduje się sprawa, którą zgłaszała w formie interpelacji, a która dotyczyła konieczności ustawienia
znaku drogowego na ulicy Spacerowej, który miał informować 
o tym, że jest to ulica zamknięta?

Druga interpelacja zgłoszona przez Panią Radną Małgorzatę Grygo dotyczyła dróg miejskich, a raczej ich braku. Pani Radna zwróciła uwagę, że wiele ulic
miejskich wymaga doinwestowania, np. w okresie letnim, kiedy jest bardzo ciepło unoszący się pył po przejeżdżających samochodach zabrudza elewacje
domów, których umycie jest bardzo kosztowne. Mieszkańcy proszą, aby w okresie letnim, po tych ulicach, co kilka dni przejeżdżała polewaczka.

Pani Radna, w imieniu stowarzyszeń, podziękowała Panu Mirosławowi Karolczukowi – Zastępcy Burmistrza Miasta za szybkie uruchomienie prac społecznie
użytecznych.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz, wystąpił w imieniu mieszkańców, 
i zgłosił problem dotyczący braku wystarczającej ilości stojaków rowerowych na targowisku miejskim.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, czy przewidziano termin spotkania z branżą turystyczną w związku ze zbliżającym się sezonem letnim 
i czy będzie to spotkanie w szerokim gronie?

Drugą sprawą, którą poruszyła Pani Radna dotyczyła opłaty uzdrowiskowej. Pani Radna powiedziała, że chciałaby uzyskać informację ile osób podpisało umowy
i jaki jest odzew mieszkańców w związku z działaniami Urzędu Miejskiego?

Zapytała, czy podjęto jakieś działania celem przeniesienia Świetlicy Środowiskowej zlokalizowanej w Gimnazjum nr 1?

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz zgłosiła interpelację dotyczącą instalacji solarów na budynkach prywatnych w Augustowie. Pani Radna poinformowała, że
przetarg na wykonawstwo tej inwestycji została firma Senito, która realizuje to zadanie za pośrednictwem podwykonawców. Pani Radna powiedziała, że taka
sytuacja skutkuje tym, że mieszkańcy mają bardzo dużo zastrzeżeń, jeżeli chodzi o montaż tych urządzeń. Pracownicy podwykonawców nie są przygotowani do
wykonywania montażu, nie mają odpowiednich kwalifikacji i z instrukcji uczą się jak to robić. Takie postępowanie skutkuje wadliwą instalacją i niesprawnością
urządzeń. Montaż taki trwa 3 dni, 
a powinien trwać kilka godzin lub cały dzień, co potwierdzają osoby, u których taka instalacja była zakładana prywatnie. Sytuacja jest bardzo uciążliwa dla wielu
mieszkańców, ponieważ muszą brać urlopy w pracy, aby udostępnić pomieszczenia, w których montowana jest instalacja słoneczna. Zdarzały się sytuacje, że
mieszkańcy przez kilka dni nie mieli wody. Pani Radna poprosiła 
o zainteresowanie się tym faktem.



Pan Radny Paweł Kotwica zapytał, czy w związku ze zbliżającym się sezonem letnim podjęto działania celem uporządkowania i przycięcia zieleni wzdłuż
głównych ciągów komunikacyjnych, tj. Alei Kardynała Wyszyńskiego, ul. Turystycznej, ul. Chreptowicza oraz wzdłuż bulwarów i w strefie uzdrowiskowej?

Pan Radny Mirosław Zawadzki zapytał, jaki status ma obecnie dawna droga krajowa nr 8? Czy droga ta znalazła się w zasobach miasta Augustowa? Zapytał,
czy na odcinku drogi, jeżeli znajduje się on w zasobach Miasta, przewidziane jest alternatywne „puszczenie” ruchu, tak jak to miało miejsce 10 dni temu /w
poprzedni wtorek/?

Pan Radny Tomasz Bukłahozapytał, jak wygląda skuteczność Miasta, jeżeli chodzi o usuwanie wraków pojazdów z naszych parkingów? Czy udało się
pozytywnie odpowiedzieć na interpelacje zgłaszane przez Państwa Radnych na poprzednich sesjach? Czy udało się, któreś z tych aut usunąć?

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił interpelację dotyczącą usytuowania przejścia dla pieszych i przystanku autobusowego
w dzielnicy Lipowiec na ul. Turystycznej. Pan Radny powiedział, że w tej sprawie mieszkańcy zgłaszają uwagi i zapytał czy jakieś działania 
w związku z tym zostały przez Urząd Miejski podjęte?

Druga interpelacja zgłoszona przez Pana Radnego dotyczyła odcinka 
ul. Turystycznej pomiędzy ulicami Leśną i Tartaczną, gdzie mieszkańcy zgłaszają prośby o ustawienie znaku zakazu zatrzymywania się. Dochodzi do sytuacji, że
samochody zatrzymują się tuż przed przechodzącymi przez ulicę dziećmi.

Trzecia interpelacja, którą zgłosił Pan Radny dotyczyła konieczności ustawienia koszy na śmieci nad jez. Białym. Na tym terenie, zwłaszcza 
w okresie letnim, jest bardzo duży ruch. Niestety w tym miejscu nie ma koszy na śmieci, dlatego co jakiś czas mieszkańcy dzielnicy Lipowiec, solidarnie, musza
ten las sprzątać.

Pan Radny zapytał, czy ruszyły już prace zmierzające do ogłoszenia przetargu na wykonanie modernizacji placu zabaw przy ul. Rybackiej?

Pan Radny zapytał, jak często patrole Straży Miejskiej odwiedzają dzielnicę Lipowiec?

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, w jaki sposób zbierane są opinie mieszkańców dotyczące zmian w rozkładzie autobusów PT „Necko” Sp. z o.o.?
Pani Radna zauważyła, że wprowadzane są zmiany, nowe rozwiązania, na które mieszkańcy się uskarżają.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że docierają do niego sygnały mieszkańców i osób prowadzących działalność
gospodarczą w Studzienicznej, że istnieje potrzeba, aby komunikacja miejska w tej dzielnicy, zwłaszcza w sezonie letnim, funkcjonowała.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, czy istnieje szansa, aby autobusy komunikacji miejskiej, w sezonie letnim, dojeżdżały na augustowskie plaże?

Ad. pkt 5a

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5a, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania. Udzielił głosu Panu Sebastianowi Piekarskiemu – Radcy Prawnemu Urzędu Miejskiemu z prośbą o
omówienie projektu uchwały w ww. sprawie.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiego omówił projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów
głosowania. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr VII/30/15 została podjęta jednogłośnie 20
głosami. /zał. nr 2/

Ad. pkt 5b

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5b, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie zmian budżetu miasta na 2015 rok. Udzielił głosu Pani Monice Podziewskiej – Skarbnikowi Miasta z prośbą o omówienie projektu uchwały w ww.
sprawie.

Pani Monika Podziewska – Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji do spraw Budżetu RM poinformowała, że Komisja do spraw Budżetu RM na posiedzeniu w dniu
24 marca 2015 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała pozytywnie, 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę na §3. projektu uchwały, w którym planowane jest rozdysponowanie rezerwy
celowej na inwestycje i zakupy inwestycyjne 
w kwocie 54 000 zł, z przeznaczeniem na pomoc finansową.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji do spraw Budżetu RM poinformowała, że Komisja do spraw Budżetu RM na posiedzeniu w dniu
24 marca 2015 r. nie wyraziła ani pozytywnej ani negatywnej opinii na temat projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Augustowskiego na zakup kolonoskopu, ponieważ za wyrażeniem pozytywnej opinii opowiedziało się 2 członków Komisji, 2 było przeciw, a 3 wstrzymało się od
głosu. Poinformowała, że Komisja ds. Budżetu na tym samym posiedzeniu jednogłośnie pozytywnie, 7 głosami, zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Augustowskiego na zadanie inwestycyjne „Rozbudowa ulicy powiatowej miejskiej Nr 2522B Limanowskiego w
Augustowie”.

Pani Monika Podziewska – Skarbnik Miasta poinformowała, że samo zabezpieczenie środków finansowych w budżecie miasta nie jest tożsame 
z wykonaniem zadania. W tym wypadku, jeżeli chodzi pomoc finansową, czy też rzeczową, ustawa nakazuje, że aby taka pomoc mogła być udzielona musi być
podjęta odrębna uchwała. W sytuacji, gdy taka uchwała nie zostanie podjęta Pan Burmistrz nie będzie miał dyspozycji, aby podpisać umowę w tej sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2015 rok. W
głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr VII/31/15 została podjęta 18 głosami za, przy braku głosów
przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się. /zał. nr 3/

Ad. pkt 5c

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5c, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2015 - 2023. Udzielił głosu Pani Monice Podziewskiej – Skarbnikowi Miasta z prośbą
o omówienie projektu uchwały w ww. sprawie.

Pani Monika Podziewska – Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?



w ww. sprawie?

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2015 - 2023. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała 
nr VII/32/15 została podjęta jednogłośnie 20 głosami. /zał. nr 4/

Ad. pkt 5d

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5d, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Augustowskiego /Rozbudowa ulicy powiatowej miejskiej Nr 2522B Limanowskiego w Augustowie/. Udzielił
głosu Pani Monice Podziewskiej – Skarbnikowi Miasta.

Pani Monika Podziewska – Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Pan Radny Paweł Kotwica zapytał, jaki procent kosztów inwestycji stanowi nasza pomoc?

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM poinformował, że szacunkowa wartość zadania
według kosztorysów inwestorskich Powiatowego Zarządu Dróg wynosi 1 881 500 zł. Udział w finansowaniu Narodowego Programu, czyli Wojewody, to 50%, co
odpowiada kwocie 940 750 zł. Budżet Powiatu stanowi 400 000 zł 
i obejmuje 25% w zakresie robót drogowych i budowy kanału deszczowego. Po stronie Miasta jest to kwota 540 750 zł, co stanowi 25% w zakresie robót
drogowych, 25% w zakresie kanalizacji deszczowej i 100%, jeżeli chodzi 
o oświetlenie uliczne – budowę oświetlenia.

Pan Radny Tomasz Dobkowski zapytał, czy przebudowa oświetlenia, jeżeli chodzi o dofinansowanie, nie mogła wchodzić w cały projekt?

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM odpowiedział, że przebudowa oświetlenia mogła
wchodzić w cały projekt, ale zdaniem Powiatu dofinansowanie oświetlenia ulicznego leży tylko i wyłącznie po stronie Miasta. Miasto oczywiście z tym
stanowiskiem się nie zgadza.

Pan Radny Tomasz Dobkowski zapytał, jaką kwotę Miasto mogło pozyskać z tego Funduszu i nie płacić za oświetlenie, jeżeli Powiat zgodziłby się na to?

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM poinformował, że koszty oświetlenia są również
dofinansowane w ramach Programu. Po stronie Miasta jest dofinansowanie w wysokości 50%. W przypadku, gdyby strony porozumiały się i płaciły w równych
częściach to te kwoty byłyby równe /stąd różnica 140 750 zł na niekorzyść Miasta/.

Pan Radny Józef Świątkowski zapytał o typ oświetlenia, jaki zostanie zamontowany na tej ulicy.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UMpowiedział, że dokładnie nie odpowie na to pytanie,
ale na pewno będzie to oświetlenie energooszczędne.

Pani Radna Małgorzata Grygo zwróciła uwagę, że Miasto pomaga Powiatowi w budowie ulic już od dłuższego czasu. Miasta tak naprawdę nie stać na taką
pomoc, ponieważ w momencie, kiedy to czyni miejskie drogi muszą czekać na realizację. Przypomniała, że w 2010 roku Miasto również partycypowało w
kosztach budowy drogi powiatowej. W 2012 roku taka sytuacja również miała miejsce. Stwierdziła, że realizacja dróg powiatowych jest zadaniem własnym
Powiatu, a realizacja zadań własnych Miasta postępuje bardzo powoli.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Augustowskiego. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr VII/33/15 została podjęta 18 głosami za,
przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się. /zał. nr 5/

Ad. pkt 5e

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5e, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Augustowskiego na zakup kolonoskopu na potrzeby Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej
w Augustowie / na kwotę 54 000 zł/. Udzielił głosu Pani Danucie Zawadzkiej – Dyrektorowi Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w
Augustowie.

Pani Danuta Zawadzka – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie przedstawiła Państwu Radnym sytuację
ekonomiczną augustowskiego Szpitala. Złożyła informację dotyczącą kontraktów zawartych przez augustowski ZOZ. Mówiła o planowanych inwestycjach.
Podkreśliła, jak bardzo liczy na pomoc ze strony Miasta i dziękuje za życzliwość okazywaną dotychczas. Prośba kierowana do Państwa Radnych jest
podyktowana potrzebą nowoczesnej i niezbędnej diagnostyki, a zakupiony sprzęt będzie służył mieszkańcom Augustowa i Powiatu.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zwróciła uwagę, iż Pani Dyrektor wspomniała o wypracowanym przez Szpital zysku, który wynosi 16 000 zł. Zapytała, z
jakiego źródła Pani Dyrektor planuje pozyskać środki na cały sprzęt i remont obiektu, o którym wspominała?

Pani Danuta Zawadzka – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie powiedziała, że zgodnie z ustawą o działalności
niepublicznych „zozów” w procedurach, które są finansowane przez NFZ nie są ujęte wydatki na inwestycje. Ten obowiązek spoczywa na organie tworzącym
szpital i w tym wypadku jest nim Powiat. Powiat, w ramach swojego budżetu, wyasygnował 250 tys. zł. na zakup sprzętu i aparatury, ale brakuje jeszcze 50 000
zł.

Pan Radny Adam Cilulko zaapelował do Państwa Radnych o głosowanie za przyjęciem uchwały w ww. sprawie. Pan Radny powiedział, że pracuje na Oddziale
Chorób Wewnętrznych, na którym kolonoskop jest niezbędny. Kolonoskopia jest głównym narzędziem w walce z chorobami jelita grubego, tudzież z rakiem jelita
grubego.

Pan Dariusz Ostapowicz zapytał, czy zakupiony sprzęt będzie wykorzystywany w augustowskim Szpitalu bez żadnych dodatkowych opłat ze strony pacjentów?

Pani Danuta Zawadzka – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie odpowiedziała, że Szpital nie może pobierać
żadnych opłat od pacjentów, którzy są ubezpieczeni, ale oczywiście pobiera takie opłaty od pacjentów nieubezpieczonych. Każdy pacjent sprawdzany jest w
systemie EWUŚ.

Pan Radny Tomasz Dobkowski stwierdził, że argumenty ze strony Szpitala są czytelne i jasne, ale należy zrozumieć, że Radni muszą wytłumaczyć swoim
wyborcom, dlaczego przeznaczają pieniądze z budżetu Miasta na wykonanie nie swojego zadania. Tymczasem w budżecie Miasta Państwo Radni muszą
szukać 400 000 zł na finansowanie zadań realizowanych przez MOPS, dla dzieci rodzin potrzebujących. Pan Radny powiedział, że nie należy dyskutować nad
tym, co jest ważniejsze, tylko należy uzasadnić decyzję 
o przejęciu odpowiedzialności za kogoś innego, czyli w tym wypadku za Powiat.

Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz zapytał Pana Radnego Adama Cilulko, czy nie zachodzi konflikt interesów, ponieważ Pan Radny opowiada się za
przyznaniem dotacji swojemu pracodawcy. Pan Przewodniczący stwierdził, że Miasto pobiera podatki od mieszkańców, aby realizować zadania własne gminy.
Miasto musi mieć pieniądze na realizację swoich zadań.



Miasto musi mieć pieniądze na realizację swoich zadań.

Pan Radny Adam Cilulko powiedział, że być może całe nieporozumienie wynika z tego, że niektórzy sądzą, że za badania gastrologiczne i kolonoskopowe
będą pobierane opłaty. Pan Radny podkreślił, że za te badanie nie będą pobierane żadne opłaty. Podkreślił, że żaden lekarz za wykonanie takiego badania nie
będzie miał żadnych profitów, wprost przeciwnie, będzie wiązało się to z większą pracą. Pan Radny stwierdził, że w tym wypadku nie ma tu żadnego konfliktu
interesów, ponieważ nowy sprzęt będzie służył pacjentom, a nie jego osobie.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska zapytała Pana Burmistrza, czy 
w tym roku udzielono już pomocy finansowej augustowskiemu szpitalowi, np. w postaci umorzenia podatku od nieruchomości?

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta Augustowa odpowiedział, że od wielu lat Miasto umarza podatki Szpitalowi. Kwota, o której jest mowa powstała w
wyniku pewnej przerwy w tych umorzeniach, a której konieczność wskazywała Regionalna Izba Obrachunkowa. Ulgi, czy umorzenia podatków, nie mogą mieć
charakteru ciągłego. Pan Burmistrz powiedział, że w 2015 roku dokonał umorzenia dwóch rat podatku od nieruchomości za styczeń i luty.

Pani Danuta Zawadzka – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie na zapytanie z sali odpowiedziała, że rata
miesięczna to około 6 000 zł.

Pani Radna Małgorzata Grygo zapytała Panią Dyrektor, czy gdyby się tak zdarzyło, że Państwo Radni zagłosują negatywnie to w efekcie kolonoskop nie
zostanie zakupiony?

Pani Danuta Zawadzka – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie odpowiedziała, że augustowski szpital posiada
wideokolonoskop, ale według stosowanej praktyki sprzęt powinien być podwójny, aby badania mogły przebiegać sprawnie i bez zwłoki. Wczesna diagnostyka ma
ogromny wpływ na wyleczalność.

Pani Radna Małgorzata Grygo stwierdziła, że doświadczenia mieszkańców Augustowa, jeżeli chodzi o nasz Szpital nie są zbyt dobre. Wiele się zmieniło w
naszym mieście, ale niestety nasz Szpital pozostał w tyle. Pacjenci skarżą na złe traktowanie ze strony lekarzy, szczególnie ci biedniejsi.

Pani Danuta Zawadzka – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie powiedziała, że przyjmuje skargi, wnioski i
pochwały. Powiedziała, że jeżeli chodzi o skargi to jest ich naprawdę niewiele. Nie powinno się kierować pojedynczymi przypadkami, ponieważ kadra
zatrudniona w augustowskim Szpitalu reprezentuje sobą wysoki poziom.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz powiedział, że nie chce w żaden sposób kwestionować potrzeby zakupu tego sprzętu, ale wątpliwość budzi fakt czy Miasto
powinno wyręczać Powiat w realizacji jego zadań.

Pan Radny Tomasz Bukłaho podkreślił, że Miastu brakuje środków finansowych na realizację jego podstawowych zadań. Podkreślił, że 
w porównaniu do burmistrzów, wójtów innych gmin Pan Burmistrz uposażony jest stosunkowo nisko, a jak wiadomo spoczywa na nim ogromna
odpowiedzialność. Pan Radny stwierdził, że warto w tym wypadku zwrócić uwagę na wysokość uposażenia zarządu augustowskiego Szpitala.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Dyrektor, aby zechciała zdementować plotki, które krążą po mieście na temat
jej bardzo wysokich zarobków.

Pani Danuta Zawadzka – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie poinformowała, że corocznie składa
oświadczenie majątkowe, z czym można zapoznać się na stronie internetowej Powiatu Augustowskiego, ponieważ jest ono ogólnodostępne.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przytoczył informację ze strony internetowej Powiatu Augustowskiego, według której roczne
dochody Pani Dyrektor wynoszą 372 000 zł. Pan Przewodniczący zapytał, czy cała ta kwota to wynagrodzenie z tytułu sprawowania funkcji dyrektora Szpitala,
czy możne pochodzi ona z innych źródeł?

Pani Danuta Zawadzka – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie poinformowała, że w 2013 roku rozpoczęła
pracę dyrektora augustowskiego ZOZ z wynagrodzeniem 12 000 zł brutto i do tej pory to wynagrodzenie nie uległo zmianie. Poza wynagrodzeniem z tytułu
zatrudnienia w Szpitalu nie otrzymywała, żadnych dodatkowych gratyfikacji. Podkreśliła, że codzienny dojazd do Augustowa kosztuje ją 2 000 zł miesięcznie.
Powiedziała, że tak naprawdę jej dochody netto z tytułu zatrudnienia w Szpitalu to 5 000 zł.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że poza wynagrodzeniem z tytułu zatrudnienia w szpitalu na kwotę 142 000 zł
widnieje kwota 171 000 zł z tytułu umów cywilnych. 
Pan Przewodniczący zapytał, czy stroną tych umów jest może augustowski Szpital?

Pani Danuta Zawadzka – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie odpowiedziała, że jest biegłą sądową i
dodatkowe dochody związane są z wykonywaniem właśnie tej pracy.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że Pani Dyrektor świetnie godzi obowiązki dyrektora szpitala 
i biegłego sądowego.

Pani Radna Małgorzata Grygo przypomniała Państwu Radnym, że rodzice dzieci niepełnosprawnych wnoszą swoje dzieci na plecach 
w Przedszkolu nr 3, ponieważ nie ma pieniędzy na windę.

Pan Radny Jacek Truszkowski zapytał, czy inne gminy również będą partycypowały w kosztach zakupu kolonoskopu, czy innych urządzeń?

Pani Danuta Zawadzka – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie poinformowała, że gmina Bargłów w ubiegłym
roku wyremontowała jedną z sal. Wpłynęła wpłata 
z Lipska i kolejne gminy przymierzają się do sfinansowania kardiomonitora. Na doposażenie pracowni brakuje 50 000 zł z przeznaczeniem na zakup
kolonoskopu.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Państwa Radnych z zapytaniem czy moralnym jest pobieranie podatków od
mieszkańców na realizację zadań gminy, a tymczasem zamiast realizować swoje zadania będziemy naprawiać czyjąś nieudolność, w tym wypadku Powiatu?
Pan Przewodniczący zapytał, czy takie działanie jest legalne?

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiego poinformował, że co do zasady jednostki samorządu terytorialnego mogą sobie wzajemnie
udzielać pomocy finansowej. Zgodnie z ustawą o działalności leczniczej, art. 114 podmiot, wykonujący działalność leczniczą może otrzymać środki publiczne z
przeznaczeniem na realizację zadań w zakresie programów zdrowotnych i promocji zdrowia, w tym na zakup aparatury. W tym wypadku można zapytać Panią
Dyrektor, czy te środki publiczne byłyby przeznaczone na realizację ww. zadań?

Pani Danuta Zawadzka – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie odpowiedziała, że w tym wypadku chyba nie
można mieć wątpliwości, że byłyby to działalność lecznicza, profilaktyczna i promocji zdrowia, ponieważ kolonoskop służy wczesnemu wykrywaniu nowotworów.
Pani Dyrektor, w ramach dobrej współpracy 
z Miastem, zaproponowała zorganizowanie białej niedzieli, na którą zaproszeni zostaną mieszkańcy celem przeprowadzenia badań przesiewowych.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny Urzędu Miejskiego zwróciła uwagę na jedno z orzeczeń Naczelnego Sądu Administracyjnego, które zostało wydane 22
września 1999 r., w którym zwrócono uwagę na jedną zasadniczą kwestię, a mianowicie czy ta pomoc mieści się w zakresie zadań gminy /chodzi tu o kwestię
podstawy prawnej udzielenia tego typu pomocy w kontekście art. 7 ustawy o samorządzie gminnym/. Należy przyjąć, czy zadania z zakresu ochrony zdrowia o



charakterze zbiorowych potrzeb wspólnoty, tak naprawdę należą do zadań nas, jako gminy miasta Augustowa. Pani Radczyni stwierdziła, że w jej mniemaniu tak
nie jest.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że z ww. uchwały rozumie, że kształt uchwały nasuwa poważne wątpliwości, co do
legalności i możliwości jej legalnego podjęcia.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny Urzędu Miejskiego powiedziała, że jeżeli chodzi o podstawę prawną to byłby nim art. 114 ustawy 
o działalności leczniczej, natomiast w tym przypadku należy skupić się na merytorycznej zasadności i nawiązać do aksjologicznych uwarunkowań, 
o których wspomniał Pan Przewodniczący. Jeżeli chodzi o słuszność tej uchwały, w kontekście zadań własnych gminy, to w katalogu tychże zadań, który jest
zawarty w ustawie o samorządzie gminnym, na próżno tutaj można szukać zadania dotyczącego zaspokajania zbiorowych potrzeb wspólnoty 
z zakresu ochrony zdrowia. Pani Radczyni stwierdziła, że w jej mniemaniu merytorycznie taka uchwała nie byłaby uzasadniona, aczkolwiek podstawa prawna jej
podjęcia mogłaby być osadzona w art. 114, jeżeli chodzi o samą formę.

Pan Radny Adam Cilulkopowiedział, że Miasto przekazałoby 54 000 zł Starostwu, a następnie Starostwo przekazuje te pieniądze Szpitalowi na realizację
konkretnego celu. Pan Radny wyraził wątpliwość, czy można tu mówić o jakimkolwiek błędzie prawnym. Pan Radny stwierdził, że nie powinno się doszukiwać
błędów tam gdzie ich nie ma. Pan Radny powiedział, że zakup kolonoskopu bez wątpienia zwiększy dostępność tego badania mieszkańcom naszego Miasta. W
tym wypadku powinno się kierować tylko i wyłącznie dobrem pacjentów i zdrowiem naszych mieszkańców.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Państwo Radni nie powinni odrywać się od aksjologicznych uwarunkowań
podejmowanych uchwał, ponieważ gmina powinna przede wszystkim realizować zadania własne.

Pani Małgorzata Grygo zapytała Panią Beatę Kornelius – Radcę Prawną Urzędu Miejskiego, czy uchwała jest zgodna z prawem, czy też nie?

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny Urzędu Miejskiego jeszcze raz podkreśliła, że podstawa prawna projektu uchwały jest prawidłowa. Natomiast, jeżeli
zachodzi konieczność wartościowania zadań, np. potrzeba zakupu windy 
w przedszkolu, gdzie Miasto jako organ prowadzący odpowiada za stan przedszkoli /przedszkola nie mają trwałego zarządu/ to to zadanie mieści się 
w zadaniach własnych gminy bardziej niż wspieranie w sposób pośredni Powiatu w realizowaniu zadań własnych, pomimo tego, że również sprzyjają
mieszkańcom. Jeszcze raz podkreśliła, że ta uchwała miałaby podstawę prawną, natomiast określanie pewnych priorytetów w ramach zaspokajania potrzeb
mieszkańców leży po stronie Państwa Radnych, którzy powinni w tym względzie podjąć decyzję indywidualnie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej podkreślił, że Miasto realizuje zadania własne w pierwszej kolejności, i jeżeli wszystkie są już
zrealizowane to wówczas można myśleć nad rozdawaniem pieniędzy.

Pan Radny Adam Cilulko zwrócił uwagę, że przez długie lata Szpital nie płacił Miastu podatku od nieruchomości. Ten rok będzie pierwszym, kiedy tak się
stanie. Chodzi o to, żeby w ramach tego podatku, który Szpital będzie musiał zapłacić, wspomóc go w inny sposób, a mianowicie poprzez zakup sprzętu
medycznego.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny Urzędu Miejskiego, 
w odpowiedzi do wypowiedzi Pana Radnego, zwróciła uwagę, że generalną zasadą jest płacenie podatków. Zwalnianie z podatków traktowane jest jako wyjątek
od pewnej reguły. Co do zasady, każdy podmiot z terenu naszej gminy, płaci podatki. Fakt, że Szpital do tej pory był zwalniany z płacenia podatków jest sytuacją
wyjątkową, której powtarzalność od 2009 r., nie powinna być traktowana jako reguła. Regionalna Izba Obrachunkowa, w zaleceniach pokontrolnych, wskazała
nieprawidłowość stosowania długofalowych zwolnień.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska powiedziała, że nie można dopuścić do tego, aby Regionalna Izba Obrachunkowa za jakiś czas wytknęła nam błędy.
Poprzedniemu Burmistrzowi zarzucono błąd, jeżeli chodzi o umorzenie kwoty 460 000 zł z tytułu podatku od nieruchomości. Pani Radna wyraziła obawę, czy w
sytuacji, kiedy Rada Miejska wyrazi zgodę na przekazanie pieniędzy Powiatowi z przeznaczeniem na zakup kolonoskopu, RIO ponownie nie zarzuci nam
działania niezgodnego z prawem.

Pani Radna Joanna Lisek zapytała Pana Burmistrza, czy przed przygotowaniem materiałów na sesję projekty uchwał były uzgadniane 
z Radcami Prawnymi? Czy była ich opinia?

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta odpowiedział, że Radcowie Prawni wyrazili swoją opinię na temat projektów uchwał, ponieważ wszystkie materiały
na sesję były z nimi uzgadniane.

Pani Radna Joanna Lisek zapytała, jaka była opinia Radców Prawnych na temat tego projektu uchwały? Czy opinia była pozytywna?

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta odpowiedział, że opinia Radców na temat projektu uchwały w ww. sprawie była pozytywna.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz stwierdził, że podjęcie uchwały, wynikiem czego będzie zakup kolonoskopu, ze względów moralnych jest jak najbardziej
właściwe, ale pozostaje oczywiście aspekt prawny. Każdy w swoim sumieniu powinien rozważyć, czy reprezentuje mieszkańców i ich dobro, bez względu na
ograniczenia stawiane przez nie do końca jasne prawo.

Pan Radny Tomasz Dobkowski powiedział, że Państwo Radni powinni mieć na względzie sposób zarządzania jednostkami miejskimi, a sprawy sumienia są
wykorzystywane po to, aby przymusić Radnych do podjęcia decyzji.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, czy powinna mieć miejsce taka sytuacja, że w przedszkolach panuje grzyb, a placówki integracyjne nie są
przystosowane dla osób niepełnosprawnych? Przed Miastem stoi dużo pracy 
i szukania środków finansowych, aby zrealizować swoje własne zadania 
i potrzeby.

Pani Radna Małgorzata Grygo stwierdziła, że skoro na dzisiejszej sesji mówi się o sumieniu to trzeba by zapytać, gdzie jest sumienie Radnych Powiatu?

Pan Radny Artur Kleczkowski stwierdził, że gmina Miasto Augustów ma chyba sumienie, ponieważ w latach 2010 – 2014 tylko na Szpital dokonała umorzenia
z tytułu podatku od nieruchomości na kwotę 460 229 zł.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że gmina ma obowiązek realizować własne zadania i dopóki tych zadań nie
wypełni w 100% nie powinno mieć miejsca rozdawanie pieniędzy podatników.

Pan Radny Jacek Truszkowski stwierdził, że w sytuacji, gdyby udzielono pomocy Szpitalowi w postaci zakupu kolonoskopu to nie powinno mieć miejsca
umorzenie podatku. Od marca takiego umorzenia nie powinno się dokonywać.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Augustowskiego na zakup kolonoskopu na potrzeby Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie. 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nie została podjęta, ponieważ za głosowało 7 radnych, 
10 było przeciw, a 3 wstrzymało się od głosu. /zał. nr 6/

Ad. pkt 5f

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5f, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego 



sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego 
„Lipowiec I”. Udzielił głosu Pani Annie Kowalczuk – Kierownikowi Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM z prośbą 
o omówienie projektu uchwały w ww. sprawie.

Pani Anna Kowalczuk – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM omówiła projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie poinformował, że na posiedzeniu w dniu 13 marca 2015 r. Komisja
Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego „Lipowiec I”. W głosowaniu wzięło udział 
20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała 
nr VII/34/15 została podjęta 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 
i przy 1 głosie wstrzymującym się. /zał. nr 7/

Ad. pkt 5g

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5f, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego 
„Wypusty II”. Udzielił głosu Pani Annie Kowalczuk – Kierownikowi Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM z prośbą 
o omówienie projektu uchwały w ww. sprawie.

Pani Anna Kowalczuk – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM omówiła projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie poinformował, że na posiedzeniu w dniu 13 marca 2015 r. Komisja
Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego „Wypusty II”. W głosowaniu wzięło udział 
20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała 
nr VII/35/15 została podjęta 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 
i przy 1 głosie wstrzymującym się. /zał. nr 8/

Ad. pkt 5h

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5h, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej podziału. Udzielił głosu Pani Krystynie
Wasilewskiej – Kierownikowi Wydziału Gospodarki Nieruchomościami UM z prośbą o omówienie projektu uchwały 
w ww. sprawie.

Pani Krystyna Wasilewska – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami UM omówiła projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej podziału. W głosowaniu wzięło udział
20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr VII/36/15 została podjęta 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 
i przy 1 głosie wstrzymującym się. /zał. nr 9/

Ad. pkt 5i

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5i, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury
technicznej.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury
technicznej. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr VII/37/15 została podjęta 
19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się. /zał. nr 10/

Ad. pkt 5j

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5j, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych 
w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania. Udzielił głosu Panu Romanowi Krzyżopolskiemu – Kierownikowi
Wydziału Edukacji UM z prośbą o omówienie projektu uchwały w ww. sprawie.

Pan Roman Krzyżopolski – Kierownik Wydziału Edukacji UM omówił projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej RM poinformowała, że Komisja Społeczno – Oświatowa RM na posiedzeniu w
dniu 26 kwietnia 2015 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała pozytywnie, 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 wstrzymującym się.

Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr VII/38/15 została podjęta 15 głosami za, przy 3 głosach
przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się. /zał. nr 11/

Ad. pkt 5k



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5k, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Augustowa w 2015 roku. Udzielił
głosu Panu Józefowi Górskiemu – Kierownikowi Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM z prośbą o omówienie projektu uchwały
w ww. sprawie.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM omówił projekt uchwały w ww. sprawie. Projekt
zgodnie z ustawą w trybie art. 11a ust. 7 został przekazany do zaopiniowania następującym podmiotom:

- Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii /wniósł pewne uwagi/,

- Polskiemu Związkowi Łowieckiemu,

- Nadleśnictwu Augustów,

- Augustowskiemu Stowarzyszeniu Opieki nad Zwierzętami „Kudłacz”.

Pan Kierownik poinformował, że opinie ww. podmiotów na temat programu są pozytywne.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska poinformowała, że dzisiaj wpłynęła do Urzędu Miejskiego wpłynęła inna opinia Augustowskiego Stowarzyszenia Opieki nad
Zwierzętami „Kudłacz”.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM stwierdził, że jeszcze tej opinii nie widział.
Poinformował, że zgłoszone w opinii uwagi zostały uwzględnione 
w projekcie uchwały.

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej RM poinformowała, że opinia Augustowskiego Stowarzyszenia Opieki nad
Zwierzętami „Kudłacz”, z którą zapoznała się Komisja Społeczno – Oświatowa RM na posiedzeniu w dniu 26 kwietnia 2015 r. była negatywna. Komisja
Społeczno – Oświatowa RM projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała negatywnie, 6 głosami przeciw, braku głosów za i przy 1 głosie wstrzymującym się.

Pan Radny Tomasz Bukłaho powiedział, że chciałby wyjaśnić zmianę zdania Augustowskiego Stowarzyszenia Opieki nad Zwierzętami „Kudłacz”, jeżeli chodzi
o wyrażoną opinię na temat ww. programu. Poinformował, że Stowarzyszenie opiniowało jeden dokument, a następnie został on zmieniony 
i stąd negatywna opinia.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy to jest tak, że Stowarzyszenie otrzymuje jedną wersję dokumentu do
zaopiniowania, który opiniuje i radnym zostaje przedstawiona pozytywna opinia, a w międzyczasie dokument jest zmieniany?

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM powiedział, że opiniujące podmioty wniosły
określone uwagi, które następnie zostały uwzględnione 
w skorygowanym projekcie uchwały, co zostało również pozytywnie zaopiniowane przez Radcę Prawnego Urzędu Miejskiego.

Pan Radny Adam Wysocki zapytał, czy po naniesieniu poprawek nowy dokument nie powinien być poddany zaopiniowaniu ponownie? Pan Radny stwierdził, że
trudno jest podpierać się opiniami, które dotyczą innego dokumentu. Pan Radny stwierdził, że w tym wypadku opinie nie powinny być przytaczane, ponieważ
dotyczą innego dokumentu.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Augustowa w 2015 roku. W głosowaniu wzięło udział 
20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nie została podjęta, ponieważ za głosowało 2 radnych, 18 było przeciw, przy braku
głosów wstrzymujących się. /zał. nr 12/

Pan Radny Adam Wysocki poprosił o ogłoszenie przerwy w obradach sesji Rady Miejskiej.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach sesji Rady Miejskiej.

Ad. pkt 5l

Wznawiając obrady po przerwie, Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji,
pkt 5l, tj. do podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. Udzielił głosu
Pani Dorocie Kapli – Kierownikowi Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi UM z prośbą o omówienie projektu uchwały w ww. sprawie.

Pani Dorota Kapla – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi UM omówiła projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę 
w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 
W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr VII/39/15 została podjęta 17 głosami, przy braku głosów
przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się. /zał. nr 13/

Ad. pkt 5ł

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5ł, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe, lub innych
nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część roku.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Pan Radny Artur Kleczkowski zapytał, czy wykorzystywaniem na cele rekreacyjno – wypoczynkowe rozumie się wykorzystywanie lokalu mieszkalnego w
budynku wielorodzinnym? Pan Radny zwrócił uwagę, iż 
w Augustowie mieszkańcy innych miast wykupują mieszkania, do których przyjeżdżają w okresie letnim, sporadycznie, weekendowo. Pan Radny zapytał, czy ten
przepis ustawy obejmuje taką okoliczność?

Pani Dorota Kapla – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi UM odpowiedziała, że ustawodawca określił te nieruchomości w
następujący sposób: „domki letniskowe i inne nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno – wypoczynkowe”, czyli mogą to być również domy
mieszkalne, które są zamieszkiwane weekendowo. Pani Kierownik zwróciła uwagę, iż był taki problem, że osoby, które przyjeżdżały na urlop nie poczuwały się
do ponoszenia opłaty, ponieważ nieruchomości nie zamieszkują i nie prowadzą na nich żadnej działalności gospodarczej. Ustawodawca zauważył pewną lukę i
nakazał wprowadzenie ryczałtu rocznego, dla tego typu nieruchomości. Pani Kierownik powiedziała, że nie ma żadnego wyłączenia, że opłata ta nie dotyczy
nieruchomości lokalowych.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiego 



Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiego 
w Augustowie stwierdził, że problem poruszony przez Pana Radnego jest istotny, i będzie on poruszany przy postępowaniach, które będą prowadzone. Przy
ustalaniu czy deklaracja powinna być złożona na lokal zamieszkały, czy rekreacyjny. Trudno jest z góry określić, czy dany lokal będzie sklasyfikowany jako
mieszkalny, czy też rekreacyjno – wypoczynkowy. Mogą o tym decydować pewne niuanse.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz powiedziała, że ma wątpliwości, co do kalkulacji kwoty, według której odpady będą powstawały przez 6 miesięcy.
Stwierdziła, że niemożliwym jest, aby domek letniskowy mógł funkcjonować przez 6 miesięcy, i aby tam powstawały odpady. Kalkulacja na 3 miesiące byłaby
uzasadniona.

Pani Dorota Kapla – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi UM zwróciła uwagę, że to ustawodawca wskazuje, w jaki sposób tego
szacunku dokonać. Każdy szacunek można podważyć, ponieważ każda sytuacja jest inna, istnieją domki letniskowe, które są wynajmowane przez cały rok. Pani
Kierownik dla przykładu podała stawki ww. opłaty obowiązujące w okolicznych gminach.

Pan Radny Artur Kleczkowski powiedział, że w związku ze zmianą ustawy o utrzymaniu czystości i porządku od 1 stycznia 2015 r. wprost wynika obowiązek
dla budynków wielorodzinnych, czyli wspólnot mieszkaniowych, spółdzielni, poboru opłat od mieszkańców i przekazywania ich gminie. Pan Radny stwierdził, że
dlatego pytał, czy mieści się to w pojęciu tego przepisu ze względu na to, że będzie problem techniczny jak odprowadzić taką opłatę i jak naliczyć taką opłatę w
budynku wielorodzinnym przy lokalu mieszkalnym, ponieważ tam zaliczki naliczane są miesięcznie.

Pani Dorota Kapla – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi UM wyjaśniła, że ustawodawca określa roczną opłatę od domków
letniskowych oraz innych nieruchomości tego typu. Jeżeli ktoś jest zobowiązany do jej ponoszenia to za cały rok. Obowiązek wygasa dopiero z następnym
rokiem. Osoby przebywające w Augustowie weekendowo zobowiązane są do ponoszenia opłaty za cały rok. Pani Kierownik stwierdziła, że obecne rozwiązania
są bardziej skomplikowane, a miesięczne naliczanie było o wiele bardziej czytelne. W przypadku domków letniskowych ustawodawca narzuca odgórnie sposób
naliczania opłaty od sztuki i nie ma możliwości naliczyć jej, np. od zużytej wody.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny UM stwierdził, że pytanie zadane przez Pana Radnego jest istotne, ale pojawia się ono dopiero na etapie wykonania
uchwały i stosowania przepisów ustawy. Jeżeli chodzi o podjęcie samej uchwały to ustawodawca nakazuje nam ustalić stawkę roczną ryczałtową.

Pani Dorota Kapla – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi UM zapewniła, że każdy przypadek jest szczegółowo analizowany.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, czy do tej opłaty będą zobligowani właściciele domków np. przy ośrodku Laguna, w Przewięzi, na ul.
Nadrzecznej, czy na ul. Zarzecze?

Pani Dorota Kapla – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi UM odpowiedziała, że każdy właściciel nieruchomości, tak
zamieszkałej, jak i domków letniskowych, jest zobligowany do ponoszenia opłaty. Istnieje warunek wykorzystywania danej nieruchomości, co będzie trudno
stwierdzić.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe, lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele
rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część roku. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania uchwała nr VII/40/15 została podjęta 
16 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się. /zał. nr 14/

Ad. pkt 5m

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5m, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości 
i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr VII/41/15 została podjęta jednogłośnie 19 głosami. 
/zał. nr 15/

Ad. pkt 5n

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5n, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Pani Dorota Kapla – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi UM omówiła projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Radny Tomasz Bukłaho zapytał, czy wzór deklaracji wygląda identycznie na stronie internetowej jak to zostało wydrukowane Państwu Radnym?

Pani Dorota Kapla – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi UM odpowiedziała, że elektroniczny wzór dokumentu będzie dostępny
po sesji RM.

Pan Radny Paweł Kotwica zapytał, czy była jakaś próba uproszczenia tego wniosku, aby np. mieścił się on na jednej stronie?

Pani Dorota Kapla – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi UM powiedziała, że najlepszym rozwiązaniem byłoby przyjęcie takiej
deklaracji na każdą nieruchomość oddzielnie. Niestety 
w 2013 roku przyjęto, że właściciel zgłasza wszystkie swoje nieruchomości 
w jednej deklaracji i tak to musi pozostać, ponieważ w takiej formie część deklaracji już zostało złożonych. Mieszkańców nie można narażać na ponowne
zgłaszanie się. W Augustowie nie składa się zmiany do deklaracji, tylko za każdym razem składa się nową, co jest dosyć uciążliwe dla mieszkańców i nowa
całkowicie wygasza poprzednio obowiązującą.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr VII/42/15 została podjęta jednogłośnie 20 głosami. /zał. nr 16/

Ad. pkt 5o

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5o, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie odmowy uchylenia przepisów uchwały 
nr XXVI/206/13 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 maja 2013 r. 
w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania w Augustowie oraz wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych
w Strefie Płatnego Parkowania i sposobu ich pobierania. Udzielił głosu 



w Strefie Płatnego Parkowania i sposobu ich pobierania. Udzielił głosu 
Pani Beacie Kornelius – Radcy Prawnemu Urzędu Miejskiego w Augustowie.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny Urzędu Miejskiego omówiła projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie odmowy uchylenia przepisów uchwały nr XXVI/206/13 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 maja 2013 r. w sprawie ustalenia Strefy Płatnego
Parkowania w Augustowie oraz wysokości stawek opłat za parkowanie i pojazdów samochodowych na drogach publicznych w Strefie Płatnego Parkowania i
sposobu ich pobierania. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr VII/43/15 została podjęta 18
głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. /zał. nr 17/

Ad. pkt 5p

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5p, tj. do podjęcia uchwały
zmieniającej uchwałę nr XXVI/206/13 Rady Miejskiej 
w Augustowie z dnia 29 maja 2013 r. w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania w Augustowie oraz wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów
samochodowych na drogach publicznych w Strefie Płatnego Parkowania i sposobu ich pobierania. Udzielił głosu Panu Sebastianowi Piekarskiemu – Radcy
Prawnemu Urzędu Miejskiego w Augustowie.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiego omówił projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Pani Magdalena Śleszyńska zapytała, jakiego rzędu przychody uzyskuje Powiat z tytułu utworzonej Strefy Płatnego Parkowania?

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM odpowiedział, że w tej chwili nie jest 
w stanie podać dokładnych danych, ale Powiat uzyskuje wyższe przychody od gminy ze strefy Płatnego Parkowania, ponieważ Powiat ma tych parkingów więcej.

Pan Radny Artur Kleczkowski zapytał, jaki koszt poniósł Powiat tworząc Strefę Płatnego Parkowania?

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM odpowiedział, że Powiat nie poniósł żadnych
kosztów tworząc Strefę Płatnego Parkowania.

Pan Radny Artur Kleczkowski zapytał, czy Powiat partycypuje 
w kosztach utrzymania Strefy Płatnego Parkowania?

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM odpowiedział, że nie ma żadnych kosztów
utrzymania Strefy Płatnego Parkowania. Koszty utrzymania leżą po stronie operatora.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiego zwrócił uwagę, że Miasto również nie poniosło żadnych kosztów, poza wkładem pracy, w
związku z utworzeniem Strefy Płatnego Parkowania.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVI/206/13 Rady Miejskiej w
Augustowie z dnia 29 maja 2013 r. w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania w Augustowie oraz wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów
samochodowych na drogach publicznych w Strefie Płatnego Parkowania i sposobu ich pobierania. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr VII/44/15 została podjęta 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.
/zał. nr 18/

Ad. pkt 5r

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5r, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie pozbawienia odcinka drogi gminnej kategorii drogi gminnej. Udzielił głosu Panu Sebastianowi Piekarskiemu – Radcy Prawnemu Urzędu Miejskiego w
Augustowie.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiego omówił projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie pozbawienia odcinka drogi gminnej kategorii drogi gminnej. 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr VII/45/15 została podjęta jednogłośnie 20 głosami. /zał. nr
19/

Ad. pkt 5s

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5s, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Wodociągów 
i Kanalizacji Miejskich Spółka z o.o. w Augustowie. Udzielił głosu Panu Józefowi Górskiemu – Kierownikowi Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i
Ochrony Środowiska UM.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM omówił projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Wodociągów i Kanalizacji Miejskich Spółka z o.o. w Augustowie. W głosowaniu wzięło udział 
20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała 
nr VII/46/15 została podjęta jednogłośnie 20 głosami. /zał. nr 20/

Ad. pkt 5t

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5t, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. Udzielił głosu Pani Beacie
Kornelius – Radcy Prawnemu Urzędu Miejskiego.

Pan Beata Kornelius – Radca Prawny Urzędu Miejskiego omówiła projekt uchwały w ww. sprawie.



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków 
o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania
uchwała nr VII/47/15 została podjęta jednogłośnie 20 głosami. /zał. nr 21/

Ad. pkt 5u

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji, pkt 5u, tj. do podjęcia uchwały
zmieniającej Uchwałę Nr V/29/07 z dnia 19 lutego 2007 roku w sprawie poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa. Udzielił głosu 
Panu Sebastianowi Piekarskiemu – Radcy Prawnemu Urzędu Miejskiego.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiego omówił projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat uchwały 
w ww. sprawie?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr
VII/48/15 została podjęta jednogłośnie 20 głosami. /zał. nr 22/

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na tym, aby w pkt. 6 odbyły się
zapytania i wolne wnioski. Proponuje się dokonać zmiany porządku obrad przez wzgląd na oczekujących od kilku godzin, przybyłych na sesję Rady Miejskiej,
gości. Poddał pod głosowanie zgłoszony przez siebie wniosek. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania
wniosek o zmianę porządku obrad został przyjęty jednogłośnie 20 głosami.

Ad. pkt 6

Zapytania i wolne wnioski

Przedstawiciel środowiska skejtowego w Augustowie przypomniał, że w budżecie miasta na 2015 rok zostały zarezerwowane środki finansowe na budowę
Skateparku w wysokości 300 000 zł. W związku z tym, w imieniu swoich kolegów jak i swoim, zapytał, jakie kroki podjęto, aby ten cel został osiągnięty? Zapytał,
kiedy rozpocznie się ta inwestycja? W jakim miejscu powstanie? W jakiej technologii zostanie wykonana? Zasugerował powołanie grupy roboczej, która
składałaby się z Państwa Radnych, zarządu, przedstawicieli grona skejtowego.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta pogratulował młodym ludziom zaangażowania i postawy. Podkreślił, że miło jest mu gościć reprezentację grona
skejtowców z Augustowa na sesji Rady Miejskiej. Pan Burmistrz poinformował, że prace planistyczne budowy skateparku ruszą wkrótce. Spostrzeżenia i rady
skejtowców odnośnie planowanej inwestycji będą bezcenne, dlatego zaprosił ich do współpracy. Stwierdził, że to przede wszystkim dla nich jest ona
realizowana.

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta stwierdził, że dobrym pomysłem jest powołanie zespołu, w którym pracować będą przedstawiciele
środowiska skejtowców, którzy będą pomocni przy projektowaniu obiektu. Ważnym jest, aby obiekt był wykorzystywany, dlatego powinien być zaprojektowany
przez ludzi, którzy się na tym znają. Powiedział, że nie poda konkretów odnośnie terminów, natomiast w najbliższym czasie zorganizowane zostanie spotkanie
robocze pracowników Urzędu Miejskiego, radnych i przedstawicieli skejtowców. Poinformował, że słyszał o kilku propozycjach lokalizacji skateparku. Na
pierwszym spotkaniu być może uda się wstępnie określić ramy czasowe wykonania zadania. Pierwsze spotkanie zespołu roboczego odbędzie się po Świętach.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz zapytała, jak liczna w Augustowie jest grupa skejterów w Augustowie?

Przedstawiciel środowiska skejtowego w Augustowie odpowiedział, że jest ich 80.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz zauważyła, że projekt o wartości 300 000 zł jest kierowany do 80 młodych ludzi. Zapytała, co środowisko skejtowców może
powiedzieć swoim kolegom i koleżankom, którzy lubią jeździć na łyżwach i mają ku temu talent?

Przedstawiciel środowiska skejtowego w Augustowie zwrócił uwagę, że łyżwiarze nie wystąpili z taką inicjatywą jak oni.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta przypomniał, że będąc radnym w minionej kadencji już wówczas temat skateparku był poruszany. Temat ten pojawia
się już od wielu lat. Budowa skateparków to stosunkowo nieduże koszty w stosunku do efektu, jaki zostanie osiągnięty.

Pan Radny Tomasz Bukłaho powiedział, że skoro przez tyle lat nie było odpowiedniej infrastruktury a pomimo to uchowało się 80 zapaleńców tego sportu to
można spodziewać się, że jeżeli powstanie taki obiekt to osób zainteresowanych tym sportem z pewnością przybędzie.

Pan Radny Artur Kleczkowski zapytał przedstawicieli skejtowców 
z Augustowa ilu zapalonych łyżwiarzy z Augustowa oni znają?

Przedstawiciel środowiska skejtowego w Augustowie odpowiedział, że nie znają takich osób.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że rozmowa toczy się nad wykonaniem skateparku, na który przewidziano środki
w tegorocznym budżecie, dlatego pozostaje kwestia realizacji podjętej już uchwały.

Pan Radny Paweł Kotwica zapytał, ile podpisów pod petycją o budowę lodowiska udało się zebrać łyżwiarzom, a ile osób opowiedziało się za budową
skateparku?

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz powiedziała, że jej wypowiedź została źle rozumiana, ponieważ gratuluje młodym, zaangażowanym ludziom 
i docenia całą inicjatywę, ale przy tej okazji nie powinno się zapominać 
o innych grupach młodzieży. Jeszcze raz pogratulowała ludziom z pomysłami 
i pozytywną energią.

Pan Radny Tomasz Bukłaho powiedział, że nie chciałby ryzykować tu zdrowiem naszych mieszkańców, ale w Skandynawii rozpowszechnione jest
przygotowywanie lodowisk na naturalnych akwenach, oczywiście przy sprzyjających temperaturach, zabezpieczeniu i przeprowadzonej edukacji.

Termin spotkania w sprawie skateparku ustalono na 7 kwietnia 2015 r., na godz. 14.30.

Pani Monika Rowińska – bibliotekarz szkolny poinformowała, że 
”w tym tygodniu bibliotekarze szkolni dowiedzieli się od swoich dyrektorów, że Pan Burmistrz chce radykalnie ograniczyć dostęp uczniów do bibliotek szkolnych.
Biblioteki szkolne w Szkole Podstawowej nr 4, 6, Gimnazjum nr 1, 2, mają być czynne tylko 3 godziny dziennie, co jest niezgodne z przepisami prawa
oświatowego, ponieważ Rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej 
w sprawie ramowych statutów publicznego przedszkola oraz publicznych szkół mówi, że godziny pracy biblioteki szkolnej powinny umożliwić dostęp do jej
zbiorów podczas zajęć lekcyjnych i po ich zakończeniu. Osoby, które były obecne na debacie wyborczej 4 listopada ubiegłego roku w Domu Nauczyciela
słyszały, jak wówczas kandydat na burmistrza, Pan Wojciech Walulik deklarował publicznie, że biblioteki szkolne są dla nie go ważne i można liczyć na jego



słyszały, jak wówczas kandydat na burmistrza, Pan Wojciech Walulik deklarował publicznie, że biblioteki szkolne są dla nie go ważne i można liczyć na jego
wsparcie. Identyczną deklarację złożył kandydat na burmistrza, a obecnie pełnomocnik ds. oświaty Pan Dariusz Szkiłądź. Pan Wojciech Walulik potwierdził swoje
wsparcie dla bibliotek szkolnych podczas konferencji wyborczej w Albatrosie, przed II turą wyborów. W dodatku, jako nowo wybrany burmistrz, spotkał się z
bibliotekarzami i wyraził zgodę na przeprowadzenie ankiet diagnozujących stan bibliotek szkolnych i miał to być punkt wyjścia do rozmów o poprawie sytuacji
bibliotek. Zmiana władzy w naszym mieście obudziła wielkie nadzieje w mieszkańcach Augustowa. Obudziła nadzieje również wśród bibliotekarzy szkolnych.
Dotychczas biblioteki szkolne często spychane były na ostatnie miejsce potrzeb szkoły. Mieliśmy nadzieję, że teraz to się zmieni, że razem z nowym burmistrzem
i nowymi radnymi będziemy małymi krokami unowocześniać, modernizować, wymieniać przestarzałe księgozbiory, że z dużym opóźnieniem, ale jednak w końcu
wprowadzimy je do Europy. Jaki jest priorytet współczesnej Europy? Budowanie społeczeństwa informacyjnego. Świadoma wagi tego priorytetu część Europy i
świadoma wagi tego priorytetu część samorządów lokalnych w Polsce realizuje ten priorytet 
w oparciu o biblioteki szkolne, dbając o ich wyposażenie i stały rozwój. Jakie są wskaźniki czytelnictwa w krajach wysokorozwiniętych? Bardzo wysokie. Jakie są
w naszym kraju? Wiemy wszyscy. W tym względzie, jeżeli chodzi 
o popularyzowanie czytelnictwa to właśnie biblioteki szkolne mają do odegrania najważniejszą, zasadniczą rolę, ponieważ to są biblioteki pierwszego kontaktu
dla wszystkich Polaków i często jedyne biblioteki, z jakimi Polacy kiedykolwiek się w życiu stykają. Pan Burmistrz często powtarza, że chce, aby Augustów miał
dobre szkoły, ale nie ma dobrych szkół bez dobrych bibliotek szkolnych. Warto, aby Państwo Radni mieli świadomość, że współczesne biblioteki szkolne to nie
są wypożyczalnie lektur. Biblioteki mają szeroki zakres zadań zapisanych 
w cytowanym wyżej Rozporządzeniu. W ramach działań bibliotek szkolnych prowadzonych jest wiele zajęć, imprez czytelniczych, imprez kulturalnych, nauka
bezpiecznego korzystania z internetu, efektywnego poruszania się 
w świecie informacji, koordynowanie szkolnych projektów. W bibliotekach szkolnych są pracownie komputerowe z projektów unijnych. Biblioteki wyposażone są
w nowe komputery, które w zeszłym roku otrzymały od Urzędu Miejskiego. Dzieci, odrabiając lekcje korzystają z tych komputerów, przygotowują prezentacje.
Biblioteki szkolne w ostatnich latach zaczęły pełnić funkcję wspomagającą dla przepełnionych świetlic szkolnych. To 
w bibliotekach szkolnych czas spędzają dzieci, które nie uczestniczą w zajęcia religii, rekolekcjach, zwolnione z WF, takie, które z powodu przebytej choroby nie
pojechały na basen, klasową wycieczkę, albo nie mogły pójść z klasą na basen. Mimo ciągłego niedoinwestowania udało się stworzyć z augustowskich bibliotek
miejsca, do których uczniowie często przychodzą. To były lata ciężkiej pracy, setki zajęć, imprez, nieustanne poszukiwanie sponsorów, aby kupić, choć kilka
nowych książek lub filmów, by pomalować brzydki stary regał, czy wymienić starą, porwaną wykładzinę. Dwie augustowskie bibliotekarki, Pani Monika Rowińska i
Małgorzata Sawicka z Gimnazjum nr 2 są współzałożycielkami ogólnopolskiej strony internetowej Biblioteki Szkolne on – line. Strona ta odniosła duży sukces w
środowisku polskich bibliotekarzy szkolnych. Na stronach pokazywane są ciekawe wydarzenia, które odbywają się w augustowskich bibliotekach szkolnych, i że
to w Augustowie bibliotekarzom udało się nawiązać współpracę z samorządem, że odbyła się debata wyborcza, że przeprowadzono ankiety w bibliotekach, i że
nareszcie dzieje się coś pozytywnego. To właśnie z naszego miasta miał iść przykład dobrej współpracy bibliotekarzy z lokalnymi władzami. Ten temat spotkał
się z dużym zainteresowaniem bibliotekarzy z całej Polski. Redakcja Bibliotek Szkolnych on – line wspólnie z Towarzystwem Nauczycieli Bibliotekarzy Szkół
Polskich ruszyła tak oporną instytucję, jaką jest Ministerstwo Edukacji Narodowej, które nareszcie zainteresowało się losem bibliotek szkolnych i włączyło nas do
Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa i warto wiedzieć, że zasługi 
w tym względzie mają dwie augustowskie bibliotekarki. W związku z tym Programem, od przyszłego roku szkolnego biblioteki szkolne będą otrzymywać z MEN
środki na zakup książek i modernizację pomieszczeń. To jest szansa także dla augustowskich bibliotek, ale warunkiem przystąpienia do Programu jest realizacja
odpowiedniej ilości zajęć czytelniczych podczas trwania Programu. Ten warunek jest nie do spełnienia w bibliotece czynnej 3 godziny dziennie. W wywiadzie
zamieszczonym na portalu Augustowski Reporter pt. „Sto dni burmistrza” Pan Burmistrz zapewnia: „jesteśmy jednak w przeddzień dokonywania innego typu
zmian w oświacie, ale raczej kosmetycznych, tak żeby to absolutnie nie odbiło się na dzieciach.” Jeżeli dzieci będą miały drastycznie ograniczony dostęp do
biblioteki szkolnej to z pewnością zmiany dokonywane przez Pana Burmistrza i jego Pełnomocnika do spraw Oświaty właśnie na dzieciach się odbiją. Przez
większość dnia uczniowie będą natrafiać na zamknięte drzwi swoich szkolnych bibliotek. Zostanie im odebrana możliwość odrabiania lekcji, podczas przerw,
przed lekcjami, po lekcjach. Zostanie im odebrana możliwość uczestniczenia w imprezach i zajęciach czytelniczych, możliwość swobodnego wyboru książek w
dogodnym dla nich czasie. Stracą schronienie uczniowie nieśmiali i wycofani, którzy to właśnie 
w bibliotece podczas przerw znajdują azyl. Stracą schronienie dzieci nieuczęszczające na religię i zwolnione z WF. Świetlice szkolne stracą wsparcie w opiece
nad uczniami”. Pani Monika Rowińska, w imieniu augustowskich pracowników bibliotek szkolnych, wystąpiła z apelem do Pana Burmistrza i do Państwa
Radnych o zmianę niekorzystnych dla uczniów planów, umożliwienie im dostępu do bibliotek szkolnych podczas zajęć lekcyjnych i po ich zakończeniu.
Apelowała o niezamykanie uczniom bibliotek szkolnych.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta stwierdził, że zdziwiła go ww. wypowiedź odnośnie ograniczenia pracy bibliotek szkolnych do 3 godzin dziennie,
ponieważ wskazania dla dyrektorów szkół absolutnie takiej sugestii nie zawierają. Ideą przygotowanych arkuszy organizacyjnych jest ujednolicenie wszystkich
kryteriów obowiązujących w szkołach. Niemniej jednak dyrektorzy szkół mają pole do działania i argumentować zmianę od wytyczonych zasad. Pan Burmistrz
zapewnił, że absolutnie nie wycofuje się ze swoich obietnic 
i zależy mu na tym, aby biblioteki szkolne były bardzo dobrze wyposażone, 
i aby nasze dzieci uczyły się w jak najlepszych szkołach a do tego są potrzebne pieniądze, których w oświacie niestety brakuje. Planowane zmiany są
kosmetyczne w stosunku do potrzeb, aby augustowska oświata mogła wyjść na prostą. Różnica pomiędzy subwencją oświatową a kwotą, jaką dysponuje budżet
miasta to jest 16 mln zł. Pieniądze miejskie muszą być wydatkowane racjonalnie. Podkreślił, że kwestie poruszane przez niego w kampanii wyborczej są jak
najbardziej aktualne. Pan Burmistrz powiedział, że za tworzenie arkuszy organizacyjnych odpowiedzialni są dyrektorzy szkół, dlatego to z nimi powinno się takie
kwestie omawiać, a dopiero później na forum. Podziękował za zgłoszone uwagi.

Pani Radna Joanna Lisek zapytała, czy dobrze rozumie, że jeżeli dyrektor złoży do Pana Burmistrza taki arkusz organizacyjny i zaplanuje w nim cały etat
biblioteki, co oczywiście uzasadni, to arkusz ten zostanie przez Pana Burmistrza zatwierdzony.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta odpowiedział, że taki arkusz zostanie rozważony przez Burmistrza Miasta.

Pan Radny Tomasz Bukłaho podziękował Pani Monice Rowińskiej za ten głos w obronie najmłodszych mieszkańców naszego miasta i zapewnił, że będzie
wspierał jej działania w tym zakresie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej 
w związku z wątpliwościami jednego z mieszkańców na temat jawności działania Rady Miejskiej oraz jej Komisji złożył wniosek o zbadanie przez Komisję
Rewizyjną sprawy, która miała miejsce na ostatnim posiedzeniu Komisji Uzdrowiskowej, i czy przypadkiem nie nastąpiło jakieś uchybienie.

Korespondencja, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady Miejskiej została przedstawiona Państwu Radnym pod koniec sesji Rady Miejskiej 
w Augustowie.

Ad. pkt 7

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji pkt 7 porządku obrad, tj. do
przyjęcia sprawozdania z realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny wynikającego z ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny 
i systemie pieczy zastępczej za rok 2014, realizacji Gminnego Programu Wspierania Miasta Augustowa na lata 2014 – 2016 oraz potrzeby związane 
z realizacją zadania w Gminie Miasto Augustów. Udzielił głosu Pani Teresie Dobko - Kierownikowi Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej z prośbą 
o przedstawienie ww. sprawozdania.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła powyższe sprawozdanie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na ww. temat?

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz wyraziła swoją aprobatę i oceniła bardzo wysoko pracę asystentów rodziny. Poinformowała, że często kontaktuje się z tymi



Pani Radna Bożenna Łukaszewicz wyraziła swoją aprobatę i oceniła bardzo wysoko pracę asystentów rodziny. Poinformowała, że często kontaktuje się z tymi
osobami i ich praca jest dużym wsparciem przede wszystkim dla rodzin dzieci, które uczęszczają do szkoły, w której pełni funkcję dyrektora.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie sprawozdanie z realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny
wynikającego z ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny 
i systemie pieczy zastępczej za rok 2014, realizacji Gminnego Programu Wspierania Miasta Augustowa na lata 2014 – 2016 oraz potrzeby związane 
z realizacją zadania w Gminie Miasto Augustów. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania powyższe
sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie 19 głosami, /zał. nr 23/.

Ad. pkt 8

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji pkt 8, tj. do przyjęcia planów pracy
Komisji Rady Miejskiej na 2015 r.. Udzielił głosu przewodniczącym poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w Augustowie.

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju RM przedstawił plan pracy Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na 
2015 r.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos odnośnie przedstawionego planu
pracy Komisji?

Uwag ani pytań nie zgłoszono i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie plan pracy Komisji Rozwoju Rady
Miejskiej w Augustowie na 2015 r. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania plan pracy Komisji został przyjęty
19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno - Oświatowej RM przedstawiła plan pracy Komisji Społeczno - Oświatowej Rady Miejskiej w
Augustowie na 2015 r.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos odnośnie przedstawionego planu
pracy Komisji?

Uwag ani pytań nie zgłoszono i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie plan pracy Komisji Społeczno -
Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie na 2015 r. 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania plan pracy Komisji został przyjęty jednogłośnie 20 głosami.

Pan Wojciech Krzywiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM przedstawił plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie na 2015 r.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos odnośnie przedstawionego planu
pracy Komisji?

Uwag ani pytań nie zgłoszono i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej w Augustowie na 2015 r. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania plan pracy Komisji został przyjęty
jednogłośnie 20 głosami.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji do spraw Budżetu RM przedstawiła plan pracy Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w
Augustowie na 2015 r.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos odnośnie przedstawionego planu
pracy Komisji?

Uwag ani pytań nie zgłoszono i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie plan pracy Komisji do spraw Budżetu
Rady Miejskiej w Augustowie na 2015 r. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania plan pracy Komisji został
przyjęty jednogłośnie 20 głosami.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że plan pracy Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej 
w Augustowie nie został przedłożony Państwu Radnym do przyjęcia w związku z nieobecnością na sesji Rady Miejskiej Pani Sylwi Bielawskiej – Przewodniczącej
Komisji Uzdrowiskowej RM. Plan pracy tejże Komisji zostanie przedstawiony Państwu Radnym na najbliższej sesji Rady Miejskiej.

Ad. pkt 9

Odpowiedzi na interpelacje radnych

Na interpelacje Pani Radnej Małgorzaty Grygo odpowiedzi udzielili Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta i Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału
Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą konieczności
ustawienia znaku drogowego droga bez przejazdu na 
ul. Spacerowej poinformował, że znak ten zostanie ustawiony w przyszłym tygodniu. Warunkiem jest posiadanie przez Miasto takiego znaku, co trzeba
sprawdzić.

Pan Radny Adam Wysocki zapytał, czy realizowana jest jego interpelacja zgłoszona na poprzedniej sesji dotycząca ustawienia znaku drogowego na parkingu
przy Żłobku na ul. Kilińskiego, aby uniemożliwić zajmowanie go przez osoby, które chcą uniknąć opłaty parkingowej?

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM odpowiedział, że opracowano projekt zmiany organizacji
ruchu na ul. Kilińskiego, na odcinku od ul. Młyńskiej do 
ul. Sienkiewicza i jutro będzie montowane oznakowanie.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą konieczności
polewania nieutwardzonych ulic w okresie letnim, aby unoszący się pył nie zabrudzał elewacji budynków stwierdził, że skrapianie nawierzchni na drogach
gruntowych byłoby bardzo kosztowne. Na utrzymanie ulic w skali roku przewidziano 500 000 zł, a zakres zadań jest przeogromny /utrzymanie kanalizacji
deszczowej, nawierzchni, przeprowadzanie remontów/. Pan Kierownik stwierdził, że nie widzi możliwości, aby w ramach zaplanowanych na ten rok środków
finansowych można było to zadanie przeprowadzić. Nadmierne zapylenie ulic często jest spowodowane niewłaściwym użytkowaniem drogi, ponieważ po
przejechaniu równiarki niektórzy zaczynają rozwijać nadmierne prędkości, pozostawiając po sobie tuman kurzu.

Pani Radna Małgorzata Grygo stwierdziła, że odpowiedź Pana Kierownika nie przekonała jej. Rozpędzenie samochodu na nieutwardzonych drogach jest
niemożliwe, ponieważ grozi to utratą podwozia. Mieszkańców tych ulic nie interesuje, czy pieniądze są, czy też ich nie ma, ponieważ płacą takie same podatki jak
mieszkańcy, którzy posiadają ulice. Mieszkańcy żądają godnego życia! Stwierdziła, że jeżeli nie stać nas na drogi, i fundujemy innym prezenty, to powinny także
znaleźć się pieniądze na polewaczkę.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny Urzędu Miejskiego przypomniała, że na dzisiejszej sesji Rady Miejskiej podjęto uchwałę o inicjatywie lokalnej na
podstawie, której mieszkańcy mogą partycypować w kosztach realizowanych zadań publicznych i składać w tej sprawie wnioski.

Pani Radna Małgorzata Grygo stwierdziła, że nie na każdej ulicy mieszkają tak majętni ludzie jak na ul. Pensjonatowej. Na wielu ulicach w Augustowie mieszka



Pani Radna Małgorzata Grygo stwierdziła, że nie na każdej ulicy mieszkają tak majętni ludzie jak na ul. Pensjonatowej. Na wielu ulicach w Augustowie mieszka
bardzo dużo biednych ludzi.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta powiedział, że leży nam na sercu dobro wszystkich mieszkańców. Pan Burmistrz stwierdził, że Pani Małgorzata Grygo,
jest radną od wielu lat i zdaje sobie sprawę, że tych potrzeb jest naprawdę bardzo dużo. Wszyscy zastanawiają się i szukają jak najlepszych rozwiązań, aby te
drogi w naszym mieście budować. Przypomniał, że pozyskiwanie środków zewnętrznych jest bardzo utrudnione, zwłaszcza, na tego typu inwestycje. Pan
Burmistrz podkreślił jak duże są potrzeby. Przypomniał, że przed chwilą odbyła się burzliwa, emocjonująca debata na temat, czy dofinansować zadania Powiatu,
czy też nie. Należy zdawać sobie sprawę, że obecnego stanu, spowodowanego, żeby nie powiedzieć wieloletnimi zaniedbaniami, ale na pewno brakami w tym
zakresie, nie uda się załatwić 
w ciągu roku czy dwóch. Pan Burmistrz stwierdził, że niemniej jednak przyjmuje wszystkie krytyczne głosy i obiecał, że dokona wszelkich starań, aby tą sytuację
poprawić.

Pan Radny Artur Kleczkowski stwierdził, że kurzenie i pylenie ma miejsce wówczas, kiedy są słoneczne, ciepłe dni i panuje wysoka temperatura. Należy
zastanowić się na jak długo wystarczyłoby takie polanie przy słonecznym pięknym dniu, kiedy temperatura w słońcu sięgałaby ponad trzydzieści stopni. Pan
Radny stwierdził, że takie polewanie nie miałoby sensu.

Na interpelację Pana Radnego Dariusza Ostapowicza odpowiedzi udzielił Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i
Ochrony Środowiska UM.

Pan Kierownik, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą potrzeby zamontowania większej ilości stojaków na rowery na targowisku miejskim poinformował, że
targowisko miejskie zostało wybudowane na podstawie dokumentacji projektowej. Na obszarze targowiska zostały określone jego funkcje, został zamontowany
jeden dość duży stojak. Pan Kierownik podzielił zdanie Pana Radnego, że jest potrzeba zamontowania dodatkowych stojaków na rowery. Pan Kierownik
zapewnił, że przyjrzy się tej sprawie, i jeżeli będzie taka możliwość to stojaki zostaną zamontowane.

Na interpelacje Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej odpowiedzi udzielili Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta i Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca
Burmistrza Miasta.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta w odpowiedzi na interpelację dotyczącą potrzeby zorganizowania w najbliższym czasie spotkania z branżą turystyczną
w związku ze zbliżającym się sezonem letnim poinformował, że takie spotkanie odbędzie się 2 kwietnia o godzinie 14.00. Na spotkanie to zostali zaproszeni
wszyscy przedstawiciele branży turystycznej z miasta Augustowa.

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza, w odpowiedzi na interpelację Pani Radnej dotyczącą opłaty uzdrowiskowej poinformował, że zakończył się jeden
z etapów, ponieważ rozesłano do wszystkich osób, które 
w KRS i w CRDG /Centralnym Rejestrze Działalności Gospodarczej/ posiadają numery PKD, które sugerują prowadzenie działalności, która mogłaby się wiązać
z wynajmowaniem pokoi. Przez ostatnich kilka miesięcy wpływa bardzo dużo oświadczeń, w których adresaci deklarują, że nie prowadzą i nigdy nie prowadzili
działalności o tym charakterze. Do tej pory tylko jeden z podmiotów stwierdził, że wobec takiego zapytania wykreśli ten numer PKD z rejestru, aby nie
sugerowało to wynajmu pokoi. Dokładny raport /statystyczny, liczbowy/ na ten temat zostanie przygotowany i przedstawiony Państwu Radnym, być może już na
najbliższej sesji.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą przeniesienia Świetlicy Środowiskowej, poinformował, że poszukiwane jest
odpowiednie pomieszczenie i, m.in. w najbliższą sobotę odbędzie się wizja lokalna pewnych pomieszczeń.

Na interpelację Pani Radnej Bożenny Łukaszewicz odpowiedzi udzielił Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i
Ochrony Środowiska UM.

Pan Kierownik, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą montażu instalacji solarnych i sposobu, w jaki wyłoniony wykonawca wywiązuje się ze swoich
obowiązków, poinformował, że zadanie jest realizowane przez Firmę Sanito z Warszawy. Zadanie prowadzone jest zgodnie z prawem budowlanym. Pan
Kierownik poinformował, że zadanie to ze strony Urzędu Miejskiego prowadzone jest przez grupę roboczą powołaną przez Pana Burmistrza składającą się z 4
pracowników. Powiedział, że nterpelacja Pani Radnej 
w zakresie niefachowego, niewłaściwego montażu zaskoczyła go i takie uwagi słyszy po raz pierwszy. Poinformował, że w przerwie rozmawiał z Panem
Adamem Wysockiem - pracownikiem Urzędu Miejskiego, członkiem grupy, który poinformował, że ze strony Urzędu Miejskiego miała miejsce tylko jedna
interwencja, co do niewłaściwej realizacji. W tym czasie, w Urzędzie Miejskim obecny był jeden z dyrektorów wykonawcy, który od razu interweniował. Pan
Kierownik powiedział, że uwagi Pani Radnej będą przeanalizowane 
i sprawdzone.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz zwróciła uwagę, że Pan Kierownik 
w swojej wypowiedzi zwrócił uwagę na Nadzór Budowlany, na Kierownika Budowy i przekazano jej też taką informację, że po wezwaniu Nadzoru Budowlanego
w celu dokonania kontroli, okazało się, że instalacja jest wadliwa i wymaga naprawy. Pani Radna stwierdziła, że prawdopodobnie dość duża grupa mieszkańców
boryka się z tym problemem. Pani Radna powiedziała, że chodzi o rozpoznanie faktów, sprawdzenie i zareagowanie.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM zapewnił, że Miasto nie dopuści do tego, aby odebrać
wadliwy produkt. Odbywają się odbiory częściowe, a następnie odbędzie się odbiór końcowy, który będzie przeprowadzony przez Komisję Odbioru.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz stwierdziła, że zapewnienie Pana Kierownika jest istotne ale w tej chwili, póki trwa montaż, to mieszkańcy borykają się z
problemami, a zapewnienie Pana Kierownika jest obligatoryjne, ponieważ tak musi być.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM powtórzył, że do tej pory ze strony Urzędu Miejskiego
miała miejsce tylko jedna interwencja odnośnie montażu instalacji solarnej, ale jeżeli ktoś z Państwa Radnych, czy z mieszkańców będzie miał takie uwagi to jest
prośba, aby przekazywać je do Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM.

Na interpelację Pana Radnego Pawła Kotwicy odpowiedzi udzielili Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta i Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału
Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM.

Pan Kierownik, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą konieczności uporządkowania i przycięcia, przede wszystkim, niskiej zieleni wzdłuż głównych ciągów
komunikacyjnych w mieście poinformował, że 
ul. Turystyczna jest to droga powiatowa, ul. Joachima Chreptowicza jest drogą krajową nr 16, Aleje Kardynała Wyszyńskiego /zgodnie z ustawą o drogach
publicznych wiadomo w czyjej leżą gestii i w kwestii dalszego postępowania 
z tą drogą już w najbliższy poniedziałek zostanie podjęta decyzja/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta powiedział, że Aleje Kardynała Wyszyńskiego, bez względu na zaistniałe okoliczności, i tak Miasto będzie musiało
sprzątnąć, ponieważ jest to jeden z głównych traktów naszego Miasta i przyjezdni czy mieszkańcy na pewno będą się oburzać, jeżeli ta droga pozostanie w takim
stanie. Powiedział, że jeżeli chodzi o bulwary, to dzisiaj 
z jednym z pracowników Urzędu Miejskiego był na wizji lokalnej, na której zostały podane wskazania, które będą zastosowane, aby jeszcze przed Świętami,
chociaż częściowo poprawić ten stan.

Pan Radny Paweł Kotwica zapytał, czy jest możliwe porozumienie się 
z Powiatem odnośnie uporządkowania zieleni wzdłuż ulic powiatowych? Chodzi głównie o ulice Turystyczną i Chreptowicza.



z Powiatem odnośnie uporządkowania zieleni wzdłuż ulic powiatowych? Chodzi głównie o ulice Turystyczną i Chreptowicza.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta zapewnił, że wystąpi do Pana Starosty, aby zwrócił na to uwagę.

Pan Radny Artur Kleczkowski poprosił Pana Burmistrza, aby przy okazji rozmowy z Panem Starostą Pan Burmistrz nie obiecywał zwolnienia z podatku od
nieruchomości.

Na interpelację Pana Radnego Mirosława Zawadzkiego odpowiedzi udzielili Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i
Ochrony Środowiska UM i Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiego.

Pan Kierownik, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą drogi krajowej 
nr 8, przypomniał, że na to pytanie odpowiedział, przy okazji przedłożenia projektu uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi gminnej kategorii drogi
gminnej. Poinformował, że w razie wypadku ruch może odbywać się drogą krajową nr 8, ponieważ do niedawna była to swego rodzaju obwodnica Augustowa /to
starodroże/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiego poinformował, że jeżeli chodzi o „starą ósemkę”, na terenie miasta Augustowa w kategorii gminnej
jest tylko odcinek ul. Wojska Polskiego, który Państwo Radni głosowali i odcinek Alei Kardynałą Wyszyńskiego /od świateł przy II LO do granicy Miasta/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki zapytał, czy w przypadku sytuacji awaryjnej, czy jakiejkolwiek kolizji na obwodnicy, tą drogą będzie skierowany ruch ciężarowy?

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta poinformował, że w ostatnim czasie uczestniczył w posiedzeniu Powiatowej Komisji do spraw
Bezpieczeństwa, na którym omawiany był ww. problem i wbrew pozorom nie jest on taki prosty do rozwiązania. Na pewno odbędzie się, co najmniej jeszcze
jedno spotkanie, aby usystematyzować wzajemne obowiązki zarządców dróg. Poinformował, że pojawił się problem, ponieważ podczas karambolu, który miał
miejsce 17 marca 2015 r., kierujący akcją Komendant Powiatowy Policji 
w pewnym momencie musiał podjąć decyzję, którędy pokierować ruch samochodowy. Ostatecznie podjął decyzję, że kierowany będzie tylko ruch osobowy,
natomiast samochody ciężarowe soją i czekają na udrożnienie obwodnicy. Decyzja z dzisiejszego punktu widzenia wydaje się słuszna i na Komisji odbyła się
dyskusja na ten temat. Jeden z policjantów, obecny na spotkaniu stwierdził, że nie po to mieszkańcy Augustowa tyle walczyli 
o obwodnicę, aby przy stosunkowo drobnym zdarzeniu drogowym ponownie „fundować” mieszkańcom opary spalin. Natomiast były też inne głosy i jeden 
z nich mówił, że podobne zdarzenia mają miejsce w wielu miejscach 
i zazwyczaj samochody czekają na udrożnienie drogi, ponieważ problemem mogłoby być zdarzenie, które spowodowałoby zator, nie na 2 godz. i 41 min., 
a na dłużej. Okazało się, że kierujący akcją miał jeszcze jeden problem, ponieważ zgodnie z procedurą pierwszy telefon powinien być wykonany do zarządcy
drogi najbliższego zdarzenia. W tym przypadku tym zarządcą drogi okazała się Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad, i ponieważ telefonowano po
godzinie 15.00 to nie udało się skontaktować z zarządcą drogi. Na posiedzeniu ww. Komisji byli również obecni przedstawiciele służb wojewódzkich i sprawa ma
być uregulowana. Ustalono, że odbędzie się jeszcze jedno spotkanie służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo i za usuwanie tego typu zdarzeń z zarządcami
dróg, aby ustalić jednoznacznie procedurę jak powinna przebiegać akcja zmiany organizacji ruchu w tego typu sytuacjach. Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca
Burmistrza Miasta jeszcze raz powtórzył, że przy tak niedużym zdarzeniu decyzja podjęta przez Komendanta kierującego akcją wydawała się słuszna. Stan
drogi, jak wspomniał Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału, umożliwia przejęcie obciążenia związanego z ruchem ciężarowym. Podniesiony został jeszcze
jeden głos, że jeżeli w przyszłości byśmy chcieli, nauczyli, czy też pokazali kierowcom TIRów, że tego typu postępowanie jest możliwe, to być może w przyszłości
próbowaliby przejeżdżać przez Augustów. Problem może pojawić się po 1 czerwca, czy lipca, od kiedy odcinek Suwałki – węzeł Raczki zacznie być płatny dla
kierowców TIRów i kto wie czy ci kierowcy nie będą szukać oszczędności jadąc „starą ósemką”.

Na interpelację Pana Radnego Tomasza Bukłaho odpowiedzi udzielił Pan Piotr Sieńkowski – Komendant Straży Miejskiej.

Pan Komendant, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą skuteczności usuwania wraków samochodów z parkingów w mieście powiedział, że sytuację tę regulują
przepisy prawne obowiązujące na drogach publicznych natomiast nie ma wypracowanej metody jak z tym problemem sobie radzić. Pan Komendant wskazał
miejsca, z których właściciele usunęli swoje pojazdy, po interwencji Straży Miejskiej.

Na interpelacje Pana Radnego Filipa Jerzego Chodkiewicza odpowiedzi udzielili Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM i Pan Piotr Sieńkowski – Komendant Straży Miejskiej.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą usytuowania
przystanku i przejścia dla pieszych na ul. Turystycznej poinformował, że wczoraj otrzymał protokół z posiedzenia Komisji Rozwoju Rady Miejskiej, w którym to
zagadnienie zostało podniesione. Pan Kierownik poinformował, że zwróci się w tej sprawie do Powiatowego Zarządu Dróg, ponieważ właścicielem drogi jest
Powiat.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą konieczności
ustawienia znaku zakazu zatrzymywania się na odcinku 
ul. Turystycznej, pomiędzy ulicami Leśną i Tartaczną zapewnił, że w tej sprawie również zwróci się do Powiatowego Zarządu Dróg, ponieważ właścicielem drogi
jest Powiat.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą braku
pojemników na śmieci nad jez. Białym w dzielnicy Lipowiec poinformował, że zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminie o czystość na
nieruchomości dba właściciel nieruchomości, a w tym przypadku jest to Skarb Państwa, czyli Nadleśnictwo Augustów.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Miasto może zwrócić się do Nadleśnictwa Augustów z prośbą o to, aby podjęło
odpowiednie działania? Pan Przewodniczący zapytał, czy tam na pewno nie ma terenów miejskich, których problem również dotyczy?

Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska UM odpowiedział, że wystąpi w tej sprawie do Nadleśnictwa Augustów.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że na końcu ulicy Leśnej jest teren, który jest leśny.

Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska UM zapewnił, że teren ten ostatnio został gruntownie sprzątnięty i na bieżąco jest sprawdzany. Pan Kierownik zapewnił, że jest na nim
czysto.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił, aby poza sprzątaniem pamiętać również o ustawieniu koszy na śmieci, ponieważ w
przeciwnym razie, co trzy miesiące trzeba wydawać pieniądze, aby ten teren posprzątać.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą rozpoczęcia
procedury związanej z modernizacją placu zabaw przy 
ul. Rybackiej poinformował, że została wykonana rozbiórka elementów, które zostały zniszczone, czy też nie nadawały się do użytku. Powiedział, że teren został
uporządkowany i trwają przygotowania do ogłoszenia przetargu 
i w przyszłym tygodniu ukaże się zaproszenie do złożenia ofert, ponieważ wartość zamówienia jest niższa niż 30 000 Euro.

Pan Piotr Sieńkowski – Komendant Straży Miejskiej, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą częstotliwości patroli Straży Miejskiej w dzielnicy Lipowiec
poinformował, że w ostatnim czasie patrole Straży Miejskiej miały miejsce praktycznie codziennie w godzinach pracy. Pan Komendant zapewnił, że patrole
Straży Miejskiej będą odbywały się w dzielnicy Lipowiec, ale może w mniejszym zakresie.



Na interpelacje Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej odpowiedzi udzielił Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta.

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą gromadzenia opinii mieszkańców na temat nowego rozkładu
jazdy autobusów poinformował, że w ostatnim czasie odwiedził go Prezes Spółki PT Necko odpowiedzialnej za transport i przedłożył zmianę rozkładu jazdy.
Przedłożone zmiany rozkładu jazdy nie były duże i były spowodowane wnioskami mieszkańców. Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta
powiedział, że nie potrafi sobie wyobrazić, w jaki sposób zbierane byłyby opinie. Powiedział, że jeżeli wpływa wniosek i jest on zasadny to Pan Prezes usłyszał
od niego, że powinien takie wnioski uwzględnić. Podkreślił, że czasem te wnioski są sprzeczne, ale w miarę możliwości rozkład autobusów jest dostosowywany
do potrzeb mieszkańców. W odpowiedzi na interpelację dotyczącą połączenia komunikacji miejskiej do Przewięzi czy Studzienicznej /przez ostatnie 2 lata tego
połączenia nie było/ poinformował, że do Urzędu Miejskiego wpłynęły 2 wnioski w tej sprawie, które zostały skierowane do Spółki PT „Necko”, celem ich
przeanalizowania. Pan Mirosław Karolczuk – Zastepca Burmistrza stwierdził, że w najbliższym czasie spodziewa się otrzymać w tej sprawie odpowiedź, która
umożliwi podjęcie decyzji. Poinformował, że jeden z wniosków złożyła osoba prywatna, a drugi firma i pod nim podpisały się dodatkowo jeszcze trzy firmy.
Obiecał, że jeżeli w wyniku analizy wniosków okaże się, że zmiana jest zasadna to zostanie wprowadzona.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski powiedział, że ww. zjawisko jest poważniejsze niz wynikałoby to z korespondencji, ponieważ w Przewięzi 
i w Studzienicznej funkcjonuje znacząca liczba zakładów pracy i duża grupa osób do nich dojeżdża.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na spotkaniu z organizacjami pozarządowymi Siostry Zakonu ze
Studzienicznej sygnalizowały, że zatrudniają pracowników, którzy muszą dojeżdżać do pracy z Augustowa, co w obecnej sytuacji jest bardzo utrudnione. Zgodził
się, że należy zbadać, jaka jest sensowność takiego rozwiązania.

Ad. pkt 10

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji pkt 10 porządku obrad, tj. do
przyjęcia protokołu z obrad VI sesji RM z 24 lutego 2015 r.. Zapytał, czy są uwagi do ww. protokołu?

Uwag nie wniesiono. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania protokół z VI sesji Rady Miejskiej 
z dnia 24 lutego 2015 r. został przyjęty 16 głosami, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się.

Dalszy ciąg punktu zapytania i wolne wnioski

Pan Radny Piotr Piłasiewicz zapytał, czy jakiś czas temu na skrzyżowaniu Rynku Zygmunta Augusta z ulicą Polna zgłaszane były ubytki nawierzchni? Zapytał,
czy te ubytki będą naprawione, i jeżeli tak to, kiedy?

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM odpowiedział, że sytuacja dotycząca ubytków na
odcinku Rynku Zygmunta Augusta do granicy z ul. Polną jest monitorowana na bieżąco i ubytki te, w miarę możliwości, są naprawiane. Pan Kierownik
powiedział, że problem dotyczy odcinka, który nie był modernizowany i tak naprawdę wymaga on przebudowy ze względu na określone rzędne /rzędne
przebudowanego odcinka i tego nieprzebudowanego/.

Pani Elżbieta Kamińska – właściciela Biura Podróży Ela Travel zwróciła uwagę, że w Augustowie, wzorem np. Druskiennik, powinno się sadzić kwiaty
wieloletnie, a nie jednoroczne. Dobrym rozwiązaniem jest posadzenie, np. irysów, które pięknie kwitną i rozrastają się. Na takim zabiegu Miasto mogłoby sporo
zaoszczędzić. Sprawa powinna być skonsultowana z ogrodnikiem. Stwierdziła, że roślinność zasadzana na Rynku Zygmunta Augusta jest monotonna i
jednoroczna. Rośliny powinny wyglądać ładnie również zimą.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM zwrócił uwagę, że w ostatnich dniach nasadzona
została kosodrzewina i bratki.

Pan Radny Paweł Kotwica powiedział, że w temacie kwiatów program inicjatywy lokalnej jest w sam raz na miejscu.

Pan Radny Artur Kleczkowski zapytał, czy jest jakiś pomysł Urzędu Miejskiego na to, aby zmobilizować przedsiębiorców, by składali deklaracje zgodne z
potrzebami /chodzi o litraż/? Ponieważ da się zauważyć, że w przypadku niektórych jest on zaniżony. Zapytał, czy na terenie miasta Augustowa, na terenie
nieruchomości gminnych są sieci wodno - kanalizacyjne, do których nie przyznaje się Miasto, ani Spółka Wodociągi i Kanalizacje Miejskie? Zapytał, jaki jest
ewentualnie pomysł na uporządkowanie tych spraw?

Pani Dorota Kapla – Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami Komunalnymi odpowiedziała, że jeżeli chodzi o odpady i składane deklaracje to
zobowiązani do ich złożenia poświadczają, że dane, które wpisują są zgodne ze stanem faktycznym. Wiadomo, jak Pan Radny zauważył, że nie wszyscy robią to
uczciwie. Na razie trwa etap przyjmowania deklaracji, ponieważ są podmioty, które się spóźniły, co nie oznacza, że obowiązek opłaty powstaje 
z opóźnieniem. Deklaracje muszą być składane od stycznia i mają obowiązek ponosić opłaty od stycznia. Poinformowała, że dużym zadaniem będzie przejęcie
obowiązków przez Wspólnoty Mieszkaniowe. Obowiązek dotyczy nie tylko Wspólnot Mieszkaniowych, ale również Urzędu Miejskiego, ponieważ trzeba teraz te
wszystkie zdeklarowane we Wspólnotach osoby wyszukać i będą one zobowiązane do złożenia deklaracji zerowych, zatrzymujących naliczanie opłaty.
Obowiązują w tym przypadku przepisy ustawy o utrzymaniu czystości oraz ustawy podatkowej. Pani Kierownik poinformowała, że w drugiej połowie roku zostaną
przeprowadzone kontrole, a na razie podejmowane są działania na zgłoszenie.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz poinformowała, że rozmawiała 
z Panem Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej i przekazała mu informację 
o inicjatywie Państwa Radnych odnośnie akcji przeciwko zanieczyszczaniu terenu osiedla przez psy. Pan Prezes otwarty jest na propozycje. Poprosiła Państwa
Radnych ze Śródmieścia o pozostanie po sesji Rady Miejskiej 
i umówienie się na spotkanie z Panem Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej 
w ww. sprawie.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM, w odpowiedzi na zapytanie Pana Radnego Artura
Kleczkowskiego, poinformował, że w Augustowie część sieci wodno – kanalizacyjnej nie należy do Miasta ani do Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie i są to
zazwyczaj zaszłości z lat 60, 70, 80 /szczególnie Śródmieście/. Sieć sanitarno – wodociągowa została wybudowana, ale formalnie nie została przekazana.
Rozwiązaniem tej sytuacji jest sukcesywne przejmowanie tego majątku przez Spółkę Wodociągi i Kanalizacje Miejskie.

Pan Radny Artur Kleczkowski zapytał, czy podjęte zostaną w tym kierunku jakieś działania? Powiedział, że jako Radni są zgodni, aby poprzeć taką inicjatywę
w formie uchwały, jeżeli będzie taka konieczność.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM odpowiedział, że jeżeli będzie potrzeba to tak się
stanie.

Pan Radny Artur Kleczkowski podkreślił, że już jest taka potrzeba, ponieważ nieprzekazana do tej pory część sieci wodociągowo – kanalizacyjnej nie jest
modernizowana, konserwowana tylko eksploatowana i pobierane są za to pieniądze.

Pan Radny Adam Cilulko zapytał, czy jeżeli pieniądze z kasy SP ZOZ Augustów w formie podatku nieruchomości wpłyną do kasy Urzędu Miejskiego będzie
można powrócić do tematu zakupu kolonoskopu?

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta odpowiedział, że wniosek zawsze można złożyć.

Pan Radny Adam Cilulko zadeklarował, że niniejszym składa wniosek 



Pan Radny Adam Cilulko zadeklarował, że niniejszym składa wniosek 
o pomoc finansową ze strony Miasta na zakup kolonoskopu dla SP ZOZ 
w Augustowie.

Pan Radny Artur Kleczkowski zgłosił wniosek formalny, aby wystąpić do Starostwa Powiatu Augustowskiego o wspomożenie Miasta i o przekazanie środków
finansowych np. na nową windę do szkoły.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Państwa Radnych z korespondencją, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady
Miejskiej:

- z pismem Klubu Żeglarskiego August, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego w dniu 17 marca 2015 r. - sprawozdaniem z działalności członków Klubu „August” z
dnia 1 marca 2015 r., /zał. nr 24/;

- z pismem Zarządu Powiatu w Augustowie dotyczącym zmiany w zarządzaniu ulicami w granicach miasta Augustowa – przekazano do Komisji Rozwoju Rady
Miejskiej w Augustowie, /zał. nr 25/;

- z wnioskiem Prokuratury Rejonowej w Augustowie, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego w dniu 2 marca 2015 r. w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w
sprawie Strefy Płatnego Parkowania – przekazano do Komisji Rewizyjnej RM, /zał. nr 26/;

- z pismem Wojewody Podlaskiego, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego 
w dniu 23 marca 2015 r. przekazującym dwie skargi /anonimowe/ odnośnie naboruogłoszonego przez Burmistrza Miasta Augustowa naboru na stanowisko
Sekretarza Miasta, /zał. nr 27/;

- z wnioskiem Pana E. Ł., które wpłynęło do Urzędu Miejskiego w dniu 5 marca 2015 r. dotyczącym nieprawidłowości w Urzędzie Miejskim – przekazano do
Komisji Rewizyjnej RM, /zał. nr 28/;

- z wnioskiem Pani M.B., który wpłynął do Urzędu Miejskiego w dniu 24 marca 2015 r. o wprowadzenie zmian w zapisach MPZP dla części miasta Augustowa
zwanej dzielnicą Limanowskiego i osiedle Południe – przekazano do Komisji Rozwoju RM, /zał. nr 29/;

- z pismami Pana H.S. które wpłynęły do Urzędu Miejskiego w dniach: 
27 lutego 2015 r., 23 marca 2015 r., 26 marca 2015 r. w sprawach: wyrażenia poparcia planowi zagospodarowania przestrzennego części miasta „Ślepsk”;
uwzględnienia w rozwoju Augustowa faktu, iż Augustów leży poza strefą działalności produkcyjnej – przekazano do Komisji Rozwoju RM; uwzględnienia w
zagospodarowaniu przestrzennym miasta zachowania 
w dotychczasowej formie terenu tzw. „Mały lasek” w dzielnicy Lipowiec – przekazano do Komisji Rozwoju; ustalenia użytkowników garaży w dzielnicy Lipowiec –
przekazano do Komisji Rewizyjnej RM, /zał. nr: 30, 31, 32, 
33/;

- z pismem Baseballowego Uczniowskiego Klubu Sportowego Kruki, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego w dniu 24 marca 2015 r. dotyczącym obchodów 20 –
lecia działalności Klubu, /zał. nr 34/;

z pismem Pana Jerzego Demiańczuka, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego 
w dniu 27 lutego 2015 r., w którym dziękuje za dotychczasową współpracę jako delegata Miasta Augustowa w Związku Komunalnym Biebrza, /zał. nr 35 /;

- z pismem Terenowego Koła Hodowców Koni w Augustowie, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego w dniu 20 marca 2015 r. z prośbą o wyrażenie zgody na
używanie herbu miasta Augustowa, /zał. nr 36/.

Ad. pkt 11

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej, po wyczerpaniu porządku obrad zamknął VII sesję Rady Miejskiej.
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